

**Airesis, finalisation de l'augmentation de capital**

Le Conseil d'administration d'Airesis a finalisé l'augmentation de capital (conversion de prêts convertibles communiqué dans le communiqué de presse du 21 juillet 2016) représentant 4'927'251 nouvelles actions avec cotation effective le 20 décembre 2016. Le nombre d'actions en circulation est donc augmenté de 57 095 000 à 62 022 251.

*Airesis est une société d'investissements basée à Montreux dont les actions sont cotées à la bourse suisse (SIX: AIRE). Elle participe activement à la gestion de ses participations tout en respectant le caractère propre de chacune d'elles.*

---

**Airesis, finalization of the capital increase**

Airesis Board of Directors finalized the capital increase (conversion of convertible loans announced in the press release of July 21<sup>st</sup>, 2016) representing 4'927'251 new registered shares which will be effectively listed on SIX exchange on December 20<sup>th</sup>, 2016. The number of registered shares is increased from 57 095 000 to 62 022 251.

*Airesis is an investment company based in Montreux, Switzerland, whose shares are listed on the Swiss Exchange (SIX: AIRE). The company takes an active approach in the management of its participations while respecting the individual character of each one.*